



Wild™

8 Bath Squirts

8 gicleurs de bain



Action +
Reaction™



Hand + Eye
Coordination™

Action +
Réaction™

Coordination
Main-Oeil™

- Includes 8 Bath Squirts representing unique endangered species and animals with at-risk habitats: **African elephant, giraffe, koala, pangolin, snow leopard, tiger, rhino and polar bear.**
- Inclut 8 gicleurs pour le bain représentant des espèces en danger uniques et des animaux vivant dans des habitats à risque: **éléphant d'Afrique, girafe, koala, pangolin, léopard des neiges, tigre, rhinocéros et ours polaire.**

On behalf of you and your little ones,
Munchkin has made a donation to IFAW.
WE LOVE YOU FOR YOUR SUPPORT. To learn
more or donate, please visit www.ifaw.org.

En votre nom et au nom de vos enfants,
Munchkin a fait un don à l'IFAW. **NOUS
VOUS AIMONS POUR VOTRE SOUTIEN.**
Pour en savoir plus ou faire un don, veuillez
visiter le www.ifaw.org.

munchkin. + **ifaw**
it's the little things.

 We have deliberately chosen to use 100% recyclable materials to support the health and happiness of all precious creatures on Earth. When you're done playing, spread the love by recycling this packaging!

Nous avons délibérément choisi d'utiliser des matériaux 100 % recyclés pour soutenir la santé et le bonheur de toutes les précieuses créatures sur Terre. Quand vous aurez fini de jouer, répandez l'amour en recyclant cet emballage!

munchkin.com
800.344.2229 

© 2020 MUNCHKIN, INC. 7835 GLORIA AVE., VAN NUYS, CA 91406.
MUNCHKIN BABY CANADA LTD., 3-8460 MOUNT PLEASANT WAY,
MILTON, ON L9T 8W7. MADE IN INDONESIA / FABRIQUE EN INDONÉSIE.
21353-PK-ID-1